
ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΥΠΟΥ ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟΥ

Ηράκλειο Κρήτης, 2/11/97

ΔΙΑΒΑΛΚΑΝΙΚΗ ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΗΓΕΤΩΝ

Ο Πρωθυπουργός Κώστας Σημίτης, κατά την άφιξή του στο αεροδρόμιο 
του Ηρακλείου “Ν.Καζαντζάκης”, προέβη στην ακόλουθη δήλωση:

*

“Ήρθαμε εδώ στην Κρήτη για τη Συνάντηση Κορυφής των χωρών της 
Νοτιοανατολικής Ευρώπης. Η πραγματικότητα σήμερα στα Βαλκάνια 
έχει αλλάξει. Τα σύνορα δεν είναι πια ανυπέρβλητα εμπόδια.
Σήμερα στα Βαλκάνια ανοίγονται δίοδοι, δημιουργούνται επικοινωνίες. 
Επιχειρήσεις της μιας χώρας αναπτύσσουν δραστηριότητα στις άλλες 
χώρες. Αλλά, αυτή η συνεργασία είναι ακόμη ασταθής, είναι εύθραυστη. 
Οι οικονομικές κρίσεις, οι πολιτικοί ανταγωνισμοί μπορούν να την 
αναστείλουν. Αυτό θα είναι σε βάρος μας. Γι’ αυτό ακριβώς είμαστε εδώ, 
για να δώσουμε στη συνεργασία αυτή μια μονιμότερη βάση. Να 
δημιουργήσουμε τις προϋποθέσεις αυτές που χρειάζονται, ώστε να 
προωθήσουμε, από κοινού, την ανάπτυξη, την ειρήνη και τη 
σταθερότητα στην περιοχή.
Η Ελλάδα έχει να διαδραματίσει πρωταγωνιστικό ρόλο. Και θα το 
πράξει, για να μπορέσουμε, στο χώρο αυτό, που ήταν χώρος αντιδικιών 
και χώρος καθυστέρησης οικονομικής και κοινωνικής, να υπάρχει 
πρόοδος, ειρήνη, σταθερότητα, ασφάλεια. Είναι χρέος μας κι αυτό το 
χρέος θα το επιτελέσουμε.
Θέλω, τέλος, να πώ ότι επιλέξαμε την Κρήτη, γιατί η Κρήτη είναι μια από 
τις πιο φιλόξενες περιοχές της Ελλάδας και καλώ όλους εσάς να 
δείξουμε στους ξένους μας τη ζεστασιά, τη φιλία του Κρητικού, του 
Έλληνα, του ελληνικού λαού.
Η Βαλκανική Συνδιάσκεψη θα είναι μια μεγάλη επιτυχία”.
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